
Verslag van de raadscommissievergadering Ruimte en Openbaar Beheer d.d. 
23 november 2017  
 
Aanwezig 
Voorzitter : Willie van den Heuvel 
Commissiegriffier : Peter van Boxtel 
 
Commissieleden : 8 / 14 
CDA : Anita Smits – van Overbeek, Willeke van Zeeland, Huub van Hout 
Lokale Realisten : Theo Hoefnagel 
Dorpspartij : Marjon Verkuylen 
D66 : Frans Francissen 
PVDA : Andre Strijbosch, Heimen Morelissen 
OPA : --- 
 
Collegeleden 
Anke van Extel-van Katwijk (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Harold van Zoest, Wim Willems, Paul Nagtegaal, Hanneke Kersten-Gijsbers. 
 

 
 
 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Voorzitter of griffier hebben geen verzoeken om te mogen inspreken ontvangen. 
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
Vergadering wordt om 20.02 uur geopend. 
 
3 a Vaststellen conceptverslag d.d. 12-10-2017 
Geen opmerkingen. 
 
   b Lijst met toezeggingen. 
Van de lijst wordt een aantal punten afgevoerd omdat deze zijn afgewikkeld. Zie bijgewerkte 
lijst bij dit verslag. 
 
   c termijnplanning 
Geen opmerkingen. De termijnplanning laat geen ontwikkelingen zien als gevolg van 
naderende verkiezingen én als gevolg van de herziening bestemmingsplan buitengebied. 
 
4    Overleg 
4 a Jaarplan 2018 gezamenlijke Rekenkamercommissie. 
De fractie PvdA draagt nog komend weekend bij de griffier potentiële onderwerpen aan tbv 
het onderzoek jaarplan van de gezamenlijke rekenkamercommissie. De commissie verwijst 
voor het overige naar hetgeen via met name de raadscommissies AZF&V gisteren is 
aangedragen. De griffier verduidelijkt dat de input naar de regiegroep rekenkamercommissie 
wordt doorgeleid. 
 
Procesconclusie 
Onderwerp in handen stellen van regiegroep gezamenlijke rekenkamercommissie. 
 
  
 



 
5. Informeren 
5 a Presentatie Wegenbeheerplan 
De presentatie wordt verzorgd door de heer Nagtegaal. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
 
5 b Riool Overstorten 
Vanuit de commissie wordt een aantal vragen gesteld. Deze vragen zijn gerezen n.a.v. 
signalen van inwoners en n.a.v. de door het college over riool-overstorten aan de raad 
gezonden raadsinformatienota. 
De fractie CDA vraagt naar de betrouwbaarheid van de meetgegevens en spreekt uit 
monitoren belangrijk te vinden, maar oplossen belangrijker. Daarbij constateert het CDA nu 
dezelfde knelpunten als in 2012 / 2013. Ook signaleert het CDA risico’s die ontstaan voor 
spelende kinderen, flora en fauna, vanwege het effect van overstorten op de waterkwaliteit. 
 
Mevrouw Kersten-Gijsbers licht toe dat de knelpunten die in 2012 in beeld kwamen wel 
degelijk zijn aangepakt, echter niet altijd (geheel) succesvol. In het verlengde van deze al 
gekozen inzet worden nu knelpunten in Bakel en Milheeze aangepakt. Verdere aanpak in 
samenwerking met het waterschap moet nog worden uitgewerkt. In het tweede kwartaal 
2018 wordt nieuwe rapportage verwacht en zullen de uitkomsten worden gepresenteerd.  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
 
5 c Stand van zaken Imago agrarische sector 
Wethouder mevrouw Van Extel-van Katwijk meldt dat het onderwerp aan de orde komt in 
het kwartaal overleg met ZLTO. ZLTO komt met een visie in samenwerking met ZLTO 
Brabant en met de eigen gemeentelijke bedrijven contactfunctionaris. De bedrijven 
contactfunctionaris werkt naar tevredenheid van BKG. Inzet van de gemeente is het bieden 
van een handreiking, het mee creëren van wederzijds begrip, en het bevorderen van de 
dialoog. Een en ander in contact met de buurgemeenten. De inzet is constructief, namelijk 
hoe kansen te scheppen. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
 
5 a Plan van Aanpak natuurorganisaties 
Het voorstel dat ter zake bij het college is voorgelegd is door het college in zijn vergadering 
op 21 november aangehouden voor besluitvorming. Deze vindt naar verwachting nu op 28 
november plaats. Met het oogmerk de grotere natuurorganisaties samen te laten optrekken 
is een intentieovereenkomst aangeboden. Inhoudelijk richt het samen optrekken zich op 
natuureducatie. Op 30 november komen partijen bijeen. De wethouder biedt aan dat begin 
2018 door de natuurorganisaties aan de raad(scommissie) een verantwoording wordt 
gepresenteerd van hetgeen inmiddels is gedaan. De natuurorganisaties zijn ‘probleem 
eigenaar’ en ‘actie trekker’ daar waar het een plan van aanpak en het samen optrekken 
betreft. 
 



Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
 
6 Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
De fractie PvdA vraagt naar de reactie van het college op de vermeende mestfraude en de 
brandbrief hierover van burgemeester Mak van Deurne aan de minister. Wethouder Anke 
van Extel geeft aan dat, ook zoals door Hilko Mak is gesteld, niet de gemeente het bevoegde 
gezag is maar de Nederlandse Voedsel en Waren Autoriteit. Het college van Gemert-Bakel 
heeft in deze zin inmiddels gereageerd op vragen van de CDA raadsfractie (zie ibabs). 
 
De fractie Dorpspartij verwijst naar de motie die is aanvaard m.b.t. de dialoog tussen 
ondernemer en omwonenden. Gevraagd wordt om er op toe te zien dat de dialoog wordt 
versterkt door steeds een goede en relevante onderbouwing te verlangen van hetgeen 
binnen de gevoerde dialoog geconcludeerd of gesteld wordt. Wethouder Anke van Extel 
neemt deze aanvullende gedachte bij genoemde motie over.  
 
 
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.11 uur. 
 



Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

Datum Rdscie. Toezegging Afgedaan ja/nee 

19-11-15 Wethouder houdt commissie/raad 
op de hoogte over de 
ontwikkelingen rondom het verbod 
op pelsdierhouderij.  

23/11/2017: Afvoeren. Wethouder 
geeft aan dat definitief vaststaat dat 
in 2024 een algeheel verbod geldt 
voor pelsdierhouderij. 

23-06-16 Zodra nulmeting is uitgevoerd en 
een plan van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties legt het 
college dit onderwerp opnieuw 
voor aan de raad/raadscommissie. 

23/11/2017: onderwerp wordt in 
januari 2018 geagendeerd. 

12-01-17 Met de griffie moet uitgezocht 
worden of de procedure rondom 
herziening van het 
bestemmingsplan nog vastgelegd 
moet worden in de werkwijze van 
de raad.  

23/11/2017 Afgedaan: Deze 
werkwijze betreft een interne 
afspraak tussen college, ambtelijke 
organisatie en raad(scommissie) en 
wordt niet vastgelegd op het niveau 
van het reglement van orde van de 
raad of de verordening op de 
raadscommissies. Afspraken gelden 
m.n. de planning en daarbij het 
uitgangspunt dat plannen na(ast) het 
technisch beraad voor de commissie 
geagendeerd worden, zeker plannen 
die beleidskeuzen bevatten. 

11-5-17 De parkeerbeleidsnota zal 
geëvalueerd worden, zodat 
eventueel op tijd bijgestuurd kan 
worden. 

Uiterlijk 1 juni 2018 

22-6-17 Wethouder gaat een gesprek aan 
met de omwonenden van de 
Renseweg, om opzoek te gaan naar 
oplossingen voor de nieuwe 
situatie. 

Afgedaan: Voorstel komt dinsdag 3 
oktober in het college. Op 9 oktober 
vindt er een bijeenkomst plaats met 
de buurtbewoners. Hierna wordt een 
terugkoppeling geven en bij positief 
besluit van het college wordt de 
voorkeursvariant gepresenteerd.  

12-10-2017 Volgende raadscommissie. 
stavaza imago agrarische sector 

Afgedaan: 23 november cie RenOB 

12-10-2017 PvA natuurorganisaties, november 
of zo snel als mogelijk 

 

12-10-2017 Stavaza gerechtelijke procedure 
nav uitstoot bedrijf 

23/11/2017: Uitspraak RvST is voor 
onbepaalde tijd uitgesteld. 

12-10-2017 Wegenbeheersplan 2018 naar de 
raad 

23/11/2017: raadscie ontvangt 
presentatie wegenbeheer. 

12-10-2017 Agenderen herijking VAB beleid 23/11/2017: het moment van her-
agenderen van het VAB beleid is 
afhankelijk van of het tempo van het 
bestemmingsplan buitengebied, of 
ingegeven door het programma na 
de raadsverkiezingen 2018. 

12-10-2017 Info avond inwoners en raads/cie-
leden wat verandert in het BP 
buitengebied. De hiervoor nu al 
beschikbare documenten via de 

20171109 de volgende info-avonden 
zijn ingepland: 20 en 29 november in 
Gemert en 7 december in Bakel. 
Geen beschikbare documenten voor 



griffie aanbieden. de griffie. 

 

23-11-2017 Bomenbeleidsplan Nog voor de verkiezingen (21/3/18) 
agenderen. 

23-11-2017 Riool overstorten tweede kwartaal 2018 vervolg 
rapportage en uitkomsten 
gepresenteerd 

23-11-2017 Motie Dialoog Het college stuurt op het steeds 
onderbouwen van stellingen en 
conclusies binnen de gevoerde 
dialoog. 

 


